
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Interpellation angående information om skolresultat och statistik från privata 
skolor 
 
Under året har SCB tagit beslut om en reviderad sekretesspolicy att eftersom uppgifter om 
fristående skolor omfattas av sekretess. Efter att frågan behandlats av Kammarrätten och har 
vunnit laga kraft har Skolverket gjort förändringar i vilken statistik som presenteras. Från och 
med 1 september 2020 presenteras endast statistik på riksnivå. Detta innebär att analyser med 
andra kommuner eller huvudmän inte kan göras. Det är enbart statistik från de kommunala 
verksamheterna som presenteras. För Gävles del är andelen elever som går i fristående 
verksamheter 30 % i grundskolan och 20 % i gymnasieskolan.  
 
 Med anledning av ovanstående ställer jag följande frågor till Utbildningsnämndens 
ordförande: 

 
1. Hur kommer Gävle kommun att agera för att få information om skolresultat och  

 elevsammansättning från de privatskolor som verkar i Gävle kommun? 
. 
 

2. Hur ska elever i fortsättningen få information från privatskolorna när det gäller band 
annat skolresultaten inför eventuella val av skola inför läsåret 2021/2022 

 
3. Vad tycker Utbildningsnämndens ordförande om den rådande ordningen? 
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